
RADA MIFJSKA
vv Kruszwicy
woj. ltt$M

ProtokolNrVI/2011
z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Kruszwicy

odbytej dnia 31 marca 201 lr..
ktorej obrady trwaly od godz. 12.00 do godz. 16,3o

a odbywaly si£ w sali OSP w Kruszwicy.

Sesj$ otworzyl i przewodniczyl obradom Przewodniczajcy Rady Miejskiej pan
Grzegorz Stanny.
Sekretarzem obrad byla radna, pani Teresa Tenerowicz.
Komisja wnioskow pracowala w nast^puj^cym skladzie:

Radny pan Marek Rimer,
Radna pani Rafat Fogt,
radny pan Kajetan K^dziora.
W sesji udzial wziejo 19 radnych, co stanowi quorum do podejmowania
uchwat i decyzji Rady Miejskiej.
W sesji ud/ialu nie brala radna pani Emilia Lewandowska i radny pan Stanistaw

Bogdanowicz.
W sesji udzial wzieji:

radni Rady Powiatu inowroclawskiego,
burmistrz Kruszwicy wraz z pracownikami Urz^du Miejskiego,
sportowcy uhonorowani przez Burmistrza Kruszwicy i osoby wyroznione w ramach
Lokalnego programu wspierania uzdolnionych dzieci i mlodziezy.
prezesi, dyrektorzy firm, zakladow pracy,
soltysi i przewodnicza^cy zarzajdow osiedli obecnej i poprzednich kadencji,
przedstawiciele organizacji dzialaj^cych w Gminie Kruszwica,
mieszkancy gminy Kruszwica,
przedstawiciele prasy.



1. Otwarcie obrad VI sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady VI sesji otworzyl Przewodnicz^cy Rady Miejskiej pan Grzegorz Stanny. Na
podstawie listy obecnosci pan Przewodnicza^cy stwierdzil, ze w obradach bierze udzial 18
radnych, co stanowi quorum do podejmowania uchwal i decyzji Rady. Na sali w trakcie
glosowania obecnych bylo 18 radnych

2. Wybor sekretarza obrad- podj^cie uchwaly.

Przewodnicza^cy Rady na sekretarza obrad VI sesji zaproponowal Wiceprzewodniczq.cq.
Rady pania^ Terese^ Tenerowicz. Pani radna wyrazila zgode.
Przewodnicza^cy Rady odczytal tresc uchwaly. Zajej przyj^ciem glosowalo 18 radnych.
Na sali w trakcie glosowania obecnych bylo 18 radnych. Uchwala zostala przyjeta.

3. Wybor komisji wnioskow- podj^cie uchwaly.

Przewodniczaj:y Rady do Komisji Wnioskow zaproponowal radnych: pana Marka
Rimera, pana Rafala Fogta i pana Kajetana Ke_dzior£. Radni wyrazili zgod?.
Przewodniczajcy Rady pan Grzegorz Stanny odczytal tresc uchwaly, ktora zostala
przegtosowana. Za jej przyj^ciem glosowalo 18 radnych. Na sali w trakcie glosowania
obecnych byto 18 radnych. Uchwala zostala przyjeta.

4. Przyj^cie protokolu z obrad V sesji- podjqcie uchwaly.

Przewodniczajcy Rady pan Grzegorz Stanny przypomnial, ze protokol byt wylozony
przed obradami sesji, opublikowany w BIP i przekazany przewodnicza,cym Klubow. Radni
nie wniesli uwag.
Przewodniczajcy Rady odczytal tresc uchwaly, ktora zostala przeglosowana. Zajej przyj^ciem
glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przyjeta. Protokol przyj^to w brzmieniu
sporzqxlzonym.

5. Informacja Przewodniczqcych komisji o pracy komisji w okresie mi^dzysesyjnym.

Przewodniczajcy Rady oddal glos Przewodniczq.cej komisji Rewizyjnej pani Wandzie
Grabskiej, ktora powiedziala, ze komisja odbyla jedno posiedzenie kontrolne i posiedzenie
sesyjne.
Przewodniczajcy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budzetu i Finansow pan Piotr Imanski
powiedzial, ze komisja odbyla posiedzenie, na ktorym omowila tematy sesji.
Przewodniczaca Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia pani Ilona Dybicz
powiedziala, ze komisja odbyla trzy posiedzenia. Komisja wizytowala wszystkie swietlice
wiejskie w celu przydzialu srodkow na ich dzialalnosc. Na jednym posiedzeniu komisja
zaopiniowala przydzial nagrod Burmistrza dla sportowcow z Gminy Kruszwica za osiajmi^cia
w roku 2010. Trzecie posiedzenie dotyczylo tematyki sesji.
Przewodniczajcy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska pan Jan Szczupak poinformowal,
ze komisja opracowala plan pracy na rok 2011, omowila temat segregacji odpadow stalych i
tematyk^ sesji.



Przewodnicza^ca Komisji Gospodarki Komunalnej i Pomocy Spolecznej pani Grazyna
Pruczkowska powiedziala, ze komisja odbyla posiedzenie, na ktorym omowiono sprawy
zwiajzane z utrzymaniem, kosztami i wynajmem pomieszczen w budynku przy ul. Rybackiej
oraz informacj^ o lokalach, w ktorych prowadzona jest dzialalnosc, a ktore sâ  wlasnosciq.
Gminy. Kolejne posiedzenie dotyczylo tematyki sesji.

6. Informacja Burmistrza Kruszwicy o pracy w okresie mi^dzysesyjnym.

Informacj? przedstawil Burmistrz Kruszwicy pan Dariusz Witczak. Stanowi ona zal^cznik
do protokolu.

7. Odpowiedzi Burmistrza Kruszwicy na interpelacje i wnioski zlozone w trakcie V sesji.

Informacj^ przedstawil Burmistrz Kruszwicy pan Dariusz Witczak. Stanowi ona
zala^cznik do protokolu.

8. Uroczyste wrgczenie nagrod sportowcom za wyniki osiqgniqte w 201 Or. oraz uhonorowanie
stypendystow, ktorzy otrzymali wsparcie finansowe z tytulu realizacji Lokalnego programu
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i mfodziezy.

Przewodniczaj^y Rady powiedzial, ze w obecnosci wfadz samorzajdowych, radnych Rady
Miejskiej w Kruszwicy, prezesow, trenerow, opiekunow, dzialaczy sportowych,
przedstawicieli kruszwickiej Rady Sportu, nauczycieli, rodzicow a takze zaproszonych gosci
pragniemy dzis podzi^kowac wszystkim, ktorzy w 2010 r. przyczynili si? do rozwoju sportu i
nauki w Gminie Kruszwica.

Wre_czenie nagrod i wyroznieh sportowcom za osiqgniecie wysokich wynikow sportowych w
2010 r.nastapi na podstawie Uchwaly nr XLIX/560/2010 Rady Miejskiej w Kruszwicy z dnia
10 listopada 2010 r. w sprawie ustanawiania i finansowania nagrod i wyroznien za osi^gni^te
wyniki sportowe oraz uhonorowanie stypendystow - sportowcow, ktorzy otrzymali wsparcie
finansowe z tytulu realizacji lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i
mtodziezy.
Przewodniczajzy Rady pan Grzegorz Stanny oddal glos Przewodnicza^cej Komisji Oswiaty,
Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia pani Ilonie Dybicz, ktora kolejno odczytywala nazwiska
sportowcow i Ich osi^gni^cia.
Nagrody pieniezne Burmistrza Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe osiqgni^te w 2010 r.
otrzymujq. czlonkowie Klubu Wioslarskiego ,,Goplo" Kruszwica

1-(.»)*
- Ill miejsce wjedynce wagi lekkiej m^zczyzn - Akademickie Mistrzostwa Swiata Szeged
- I miejsce w dwojce podwojnej wagi lekkiej m^zczyzn, III miejsce w czworce podwojnej
wagi lekkiej m^zczyzn - Akademickie Mistrzostwa Europy - Amsterdam
- II miejsce w czworce podwojnej m^zczyzn Mistrzostwa Polski Seniorow - Po/nari
- I miejsce w dwojce podwojnej wagi lekkiej m^zczyzn, II miejsce w czworce podwojnej
m^zczyzn, II miejsce wjedynce wagi lekkiej me_zczyzn - MJodziezowe Mistrzostwa Polski
- Kruszwica

2. (...)*



- IV miejsce w dwojce podwqjnej wagi lekkiej m^zczyzn - Akademickie Mistrzostwa
Swiata - Szeged
-1 miejsce w dwojce podwojnej wagi lekkiej m^zczyzn, III miejsce w czworce podwqjnej
wagi lekkiej m^zczyzn - Akademickie Mistrzostwa Europy — Amsterdam
-1 miejsce w jedynce wagi lekkiej mejzczyzn, I miejsce w dwojce podwojnej wagi lekkiej
m^zczyzn, II miejsce w czworce podwojnej m^zczyzn - Mlodziezowe Mistrzostwa Polski —
Kruszwica

1. (...)*
Ill miejsce w czworce podwojnej kategorii lekkiej mezczyzn - Akademickie Mistrzostwa
Europy - Amsterdam

2. (...)* - H miejsce w czworce podwojnej mezczyzn, III miejsce w osemce me_zczyzn
Akademickie Mistrzostwa Europy - Amsterdam
- II miejsce w czworce podwqjnej mezczyzn - Mistrzostwa Polski Seniorow — Poznah

3. (...)*
- II miejsce w czworce podwojnej mezczyzn - Mlodziezowe Mistrzostwa Polski —
Kruszwica

4. (...)*
- II miejsce w czworce podwojnej mezczyzn - Mistrzostwa Polski Seniorow - Poznari

5. (...)*
- II miejsce w czworce podwojnej mezczyzn - Mistrzostwa Polski Seniorow - Poznah
- II miejsce w czworce podwojnej mezczyzn - Mlodziezowe Mistrzostwa Polski -
Kruszwica
Z kolei stypendia przyznane na podstawie Lokalnego programu wspierania edukacji
uzdolnionych dzieci i mlodziezy otrzymuja^ czlonkowie Klubu Wioslarskiego ,,Goplo"
Kruszwica

1. (...)*
Ill miejsce - Mistrzostwa Polski Mlodzikow o Puchar Prezesa Polskiego Zwiqzku
Towarzystw Wioslarskich

2. (...)*
- Ill miejsce - Mistrzostwa Polskt Mlodzikow o Puchar Prezesa Polskiego Zwiq.zku
Towarzystw Wioslarskich
- Ill miejsce - Mistrzostwa Polski Seniorow - dwojka ze sternikiem

3. (...)*
- V miejsce - Ogolnopolska Olimpiada Mlodziezy
- IV miejsce - Regaty krajow Wyszechradzkich w czworce podwojnej
- II miejsce w czworce podwojnej bez sternika w kategorii juniorow mlodszych Centralne
Regaty Juniorow - Kruszwica

4. (...)*
- II miejsce w czworce podwojnej bez sternika w kategorii juniorow mlodszych Centralne
Regaty Juniorow — Kruszwica
- V miejsce - Ogolnopolska Olimpiada Mtodziezy
Nagrode pieniezna Burmistrza Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe oraz stvpendium
przyznane na podstawie Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i
mlodziezy otrzymuje zawodnik Klubu Pilkarskiego ,.Goplo" Kruszwica:

(..-)*



- czlonek kadry wojewodztwa kujawsko-pomorskiego
(uczestniczyl we wszystkich konsultacjach, meczach i turniejach reprezentacji wojewodztwa

kujawsko-pomorskiego)
- jako podstawowy zawodnik kadry okrejgu reprezentowal wojewodztwo w meczach o Puchar
im. Kazimierza Deyny grat w fmalach Mistrzostw Polski Okr^gow w Policach, bral udzial w

Mi^dzynarodowym Turnieju Piikarskim w Danii
Nagrode pieniezna Burmistrza Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe otrzymuje rowniez
kolejny zawodnik Ktubu Pilkarskiego ,,Goplo" Kruszwica:

(...)*
- czlonek kadry wojewodztwa kujawsko-pomorskiego
(jako reprezentant wojewodztwa uczestniczyt w wielu zgrupowaniach, konsultacjach i
meczach rozgrywanych w Bydgoszczy i na terenie wojewodztwa)
Niewajpliwie do sukcesu pttkarzy przyczynili si? rowniez:

Trener druzyny - p. (...)*
Jak i owczesny Prezes Klubu Piikarskiego ,,Goplo" Kruszwica - p. (...)*
Nagrode pieniezna Burmistrza Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe osiajmi^te w 2010 r. w
karate oraz stypendium otrzymuje

(..-)*,
Ktora w 2010 r. odniosla szereg sukcesow w karate m.in. w Otwartych Mistrzostwach Polski
IMAF w Sportach Sztuk Walki — Inowroclaw
Tym samym skladamy gratulacje trenerowi i jednoczesnie wiceprezesowi Inowroclawskiego

Klubu Karate - p. (...)*
LEKKOATLECI
W 2010 r. rowniez lekkoatleci godnie reprezentowal i nasza^gmin^.

Nagrode pieniezna Burmistr/a Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe oraz stypendium
otrzymuje:

!)(...)*,
ktory posiada klas? mistrzowskq i jest czlonkiem Kadry Narodowej Polskiego Zwi^zku

Lekkiej Atletyki
oraz w 2010 r. zajaj TI miejsce w pchni^ciu kula^podczas Mlodziezowych Mistrzostw Polski
w Krakowie.
Nagrody pieniezne Burmistrza Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe w lekkiej atletyce

otrzymuje rowniez:

1) (...)*
ktory jest czlonkiem kadry narodowej Zwiqzku Stowarzyszen Sportowych ,,Sprawni-Razenf"

oraz jest obj^ty przygotowaniem do Igrzysk Paraolimpijskich Londyn 2012.
W 2010 r. zajaj II miejsce w rzucie oszczepem oraz 111 miejsce w wieloboju podczas V

Mistrzostw Europy INAS-FID w Chorwacji
2) (...)*
Ill miejsce na Mi^dzywojewodzkich Mistrzostwach Mlodzikow w biegu na 300m.

3) (...)*
Ill miejsce na Mi^dzywojewodzkich Mistrzostwach Mlodzikow w pchnieciu kula^

Tym samym poprosimy prezesa Kruszwickiego Stowarzyszenia Ludowe Zespoly Sportowe -
pana Bogdana Halase oraz trenerow zawodnikow w Kruszwickim Stowarzyszeniu LZS (...)*



Stypendium przyznane na podstawie Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych
dzieci i mlodziezy otrzymuja^ rowniez
(...)*- zawodnik kadry Polski U-23, ktory posiada klase^ mistrzowska^, w 2010 r. zdobyt
srebrny medal na Mlodziezowych Mistrzostwach Polski w biegu na 400 m.
(...)*- srebrny medal w biegu na 200 m., srebrny medal w sztafecie 4 XlOOm, srebrny medal

w klasyfikacji druzynowej w typie ,,uczelnie Spoteczno - Przyrodnicze", br^zowy medal w
biegu na 100 m. na XXVII Akademickich Mistrzostwach Polski w lekkiej atletyce.
WYROZNIENIA Burmistrza Kruszwicy za wysokie wyniki sportowe otrzymujaj

1) (...)* i (- - -)*~ uczniowie Szkoly Podstawowej nr 2 w Kruszwicy,
ktorzy zaj^li I miejsce w Mistrzostwach Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego w druzynie w
Czworboju Lekkoatletycznym w GRUDZI^\DZU
Poprosimy zatem zawodnikow, pania^ dyrektor Dorot$ Budner oraz p. Jacka Sieradzkiego,
ktory przygotowywal uczniow
WYROZNIENIA Burmistrza Kruszwicy otrzymuja_ czlonkowie Ligii Obrony Kraju
1) Wyroznienie Burmistrza Kruszwicy oraz Stypendium otrzymuja: (...)* i (••-)*
Ktorzy zajeli I miejsce w klasyfikacji indywidualnej Konkursu Wiedzy Morskiej p.n. ,.Polska
Marynarka Wojenna, a historia Wybrzeza Polskiego"
Dodatkowo (...)* otrzymuje Stypendium za zdobycie tytulu laureata i I miejsce w
Wojewodzkim Konkursie z Fizyki i Astronomii.
Wyroznienia Burmistrza Kruszwicy i stypendia otrzymuj^ Czlonkowie LOK, ktorzy w
2010 r. odniesli szereg sukcesow w zakresie modelarstwa m.in. w mistrzostwach Polski,
konkursach ogolnopolskich i miedzynarodowych.
1) (...)* (wyroinienie)

2) (•••)* (stypendium)
3) (...)* (stypendium)
4) (...)* (stypendium)
5) (...)* (stypendium)

Poprosimy osoby, ktore przyczynily si$ do sukcesow czlonkow LOK:
- pana (...)*- prezesa Zarza^du Rejonowego LOK w Kruszwicy,

- pana (...)* ~ instruktora modelarstwa
- pana (...)* -opiekuna Szkolnego Kola LOK w Kruszwicy

KONIEC WR^CZANIA NAGROD SPORTOWCOM
A teraz nastaj>i dalsze uhonorowanie uczniow, ktorzy zostali nagrodzenia w ramach
Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i mlodziezy.

1. (...)*,
*> Finalistka Etapu Centralnego VIII Misyjnej Olimpiady znajomosci Afryki

2009/2010.
*t* Finalistka Etapu Centralnego III Ogolnopolskiej Olimpiady Wiedzy o Kulturze

Popularnej
2. (...)*,

*> Laureatka Wojewodzkiego Konkursu Przedmiotowym z J^zyka Polskiego
*t* I miejsce w skoku w dal w Finale Czwartkow Lekkoatletycznych w Warszawie

3. (...)*,
<* Uzyskala tytut Laureatki Wojewodzkiego Konkursu ,,Ligi zadaniowej" z

Matematyki



<* I miejsce w konkursie matematycznym ,,Liga zadaniowa" dla klas II gimnazjum
wojewodztwa kujawsko-pomorskiego

4. (...)* ,
<* Laureat Wojewodzkiego Konkursu Historii i Wiedzy o Regionie ,,Region-

Polska - Swiat"
*> Laureat Wojewodzkiego Turnieju Recytatorskiego ,,Strofka"

5. (.-)*,
*t* Finalistka Ogolnopolskiego Konkursu Historycznego i Olimpiady Historycznej

"Losy zomierza i dzieje ore_za polskiego"
<* Finalistka Wojewodzkiego Konkursu Przedmiotowego z Matematyki
<* II miejsce w konkursie matematycznym ,,Liga zadaniowa" dla klas VI szkoly

podstawowej wojewodztwa kujawsko-pomorskiego
6. (...)*,

<* Laureat Wojewodzkiego Konkursu Przedmiotowego z Fizyki
7-(.-.)*,

*I* Laureat Wojewodzkiego Konkursu Historycznego ,,Losy zolnierza i dzieje
or^za polskiego.."

*!* Finalista Wojewodzkiego Konkursu Przedmiotowego z Matematyki

8. (...)*,
<* Laureatka V Wojewodzkiego Konkursu Historii i Wiedzy o Regionie

„ Region - Polska - Swiat"
<* Finalistka Wojewodzkiego Konkursu Przedmiotowego z Geografii

9. (...)*,
*> Uzyskal tytul Laureata w Wojewodzkim Konkursie Historycznym ,,Losy

zolnierza i dzieje or^za polskiego ..."
10., (...)*

*t* Uzyskal tytul Laureata w VIII Wojewodzkim Konkursie Przedmiotowym z
J^zyka Angielskiego

<* Finalista etapu Wojewodzkiego Turnieju Recytatorskiego ,,Strofka"

11., (...)*
*** I miejsce w Wojewodzkim Konkursie Wokalnym dla dzieci i mlodziezy z

niepelnosprawnoscia^ .,Piosenka bez barier"
Przewodnicza_ca komisji Oswiaty, pan! Ilona Dybicz powiedziala, ze serdecznie

gratulujemy wszystkim nagrodzonym i wyroznionym zarowno w zakresie sportu, jak i
edukacji. Gratulujemy opiekunom, dyrektorom szkol, trenerom, prezesom klubow,
dzialaczom sportowym i dzi^kujemy za Wasze zaangazowanie i osobisty wklad w sukcesy
podopiecznych, ktore przyczyniaja^ si^ do promowania naszej gminy zarowno na arenie
krajowej, jak i mi^dzynarodowej. Dziejd Warn zarowno teraz jak i w przyszlosci b^dziemy
mogli cieszyc si^ z osiqgni^c naszej mlodziezy.
Dodala, ze wszystkim uhonorowanym zyczymy, aby uplywajaj^y czas przyblizal do jeszcze
wi^kszych sukcesow naukowych oraz nowych rekordow sportowych.
Przewodnicza^cy Rady wraz z Burmistrzem Kruszwicy kazdemu sportowcowi i Jego
opiekunowi skladali gratulacje za osiqgni^te wyniki sportowe.

9. Skladanie interpelacji i zapytan.



Kruszwica, 31.03.2011 r.

Interpelacje zlozone na Sesji Rady Miejskiej w Kruszwicy
dnia 31.03.2011 r.

1. Prosze o naprawe droqi G 150833 ( Kobvlniki - droqa powiatowa nr 2568 C).

Juz w okresie jesiennym byte ona w fatalnym stanie, a obecnie jazda po niej

jest niebezpieczna i grozi to uszkodzeniem pojazdu.

2. Prosze o usuniecie z mieiscowosci Kobvlniki kontenera na odziez uzywana.

ktory szpeci otoczenie wsi. Pojemnik ten zostal postawiony par§ miesi^cy

temu, przez firm§, ktora jak sprawdzili to pracownicy Urz§du nie ma na to

pozwolenia z naszej gminy. Drugi taki pojemnik jest postawiony na osiedlu

Zagople.

Andrzej Michalak



Marek Rimer

Interpelacja z dnia 31.03.2011 r.

1) Dotyczy zakoriczenia budowy przepustu na kanale ,,Bachorze'

na wysokosci gospodarstwa p. Broli w Grodztwie.

Dokonczenie przebudowy pozwoli na bezpieczny przejazd

pojazdow.

2) Dotyczy skierowania pisma do Zarz^du Nieruchomosci PKP

w Toruniu w sprawie stanu budynku dawnego dworca PKP

na ul. Lipowej. Obecny budynek jest w bardzo ztym stanie

technicznym.



Kniszwica31.03.2011r.

Do Burmistrza Kruszwicy

INTERPELACJA

Zwracam si$ z prosba^ o napraw^ drog gminnych w miejscowosci

Skotniki. Drogi sâ  w niektorych miejscach prawie nieprzejezdne, a codziennie

nimi przejezdzaj^oprocz mieszkahcow wsi autobusy dowozace dzieci do szkory

podstawowej i gimnazjum.



Kniszwica31.03.2011r.

Do Burmistrza Kruszwicy

TNTERPELACJA

Zwracam sie; z prosb^ o wyjasnienie i odpowiedz na pytanie kiedy w

hydranty na uj^ciach wody w naszej gminie jak i cala siec wodoci^gowa bedzie

sprawdzana zgodnie z przepisami. Hydranty maja^ bye zabezpieczeniem

przeciwpozarowe zgodnie z rozporza^dzeniami odpowiedniego ministerstwa a sa.

po prostu pozakrecane.



* ^4 C
M

>
M

*VN

t~ >J
' \

i -\ <,

r! _
'>

Xs*
r "̂
;•

1
i

!

;

i

s
i

<

'

.
-

r

''

!
|
!
j

i
r^L

•\3

*~ N v

\

^

X̂ '

-^
pi

p̂
V
VN

v̂>

>t

c
S!

rJ

!

L i

L

i
i : i

;

"%

\

5

i '\

V ~?

. ̂  C

t
i

i

i !'

1

X

Q

^

?̂,
^ '\ s

^
^
.'X.

e^J
rv
>
\

v\

\̂\

_j

,̂

-

i>

,

^
M

^

^

^

, i t K
it

; f

[

r< r
V\ " 1̂
\x -^

-V_
\

^ ^

*> ~\

?! '^ "
^^ \
? ;?

^ fc

7-—^^

r
•v

^
.5!

M

\N

S.

r

•

i

1

i

|

i

X
\̂

\

"~ 5

IN
\>

V

~*"N-4\

-^
•-N «

\

\

VJ^-

-M

Vw
M

X

K
" N
X

s:

:.̂

X̂J

^4^.

X

I I

ft

A»

N

~r



3/1

F*

C3/**^ ^~>

CTWA CHROSRO
Q . .j Kruszwico



10. Informacja o dzialalnosci Ochotniczej Strazy Pozarnej w Kruszwicy w roku 2010
i perspektywach na 2011.

Informacja byla przedstawiana na wszystkich posiedzeniach komisji Rady. Pytari, uwag
nie zgloszono.

11. Sprawozdanie za rok 2010 dzialalnosci sportowej i finansowej klubow Sportowych
i stowarzyszen otrzymujqcych dotacje^ z Urzqd Marszalkowskiego.

Informacja byla przedstawiana na wszystkich posiedzeniach komisji Rady. Ni wszystkie
kluby zlozyly informacje^ Radni zaproponowali, aby skladana byla rowniez informacja
fmansowa z dzialalnosci klubow.
Komandor Klubu Zeglarskiego pan Andrzej Kornaszewski przedstawti informacje o
dzialalnosci klubu i zwrocil si? z prosba^ o dofmansowanie klubu.

12. Sprawozdanie z dzialalnosci gospodarczej PTTK w roku 2010 i plany zwiqzane
z dzialalnosciqpromocyjnq w roku 2011.

Informacja byla przedstawiana na wszystkich posiedzeniach komisji Rady. Pytari, uwag
nie zgloszono.

13. Stan prac nad przygotowaniem zmian w planie zagospodarowani przestrzennego
Gminy i studium uwarunkowan Gminy Kruszwica.

Nie bylo zmian w planie zagospodarowani a.

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami.
Informacja byla przedstawiana na wszystkich posiedzeniach komisji Rady. Pytan, uwag

nie zgloszono.
Radny pan Rafal Fogt byl zdania, ze kwota jest bardzo wysoka w stosunku do stawek, jakie
proponuja^ Gminy oscienne.

15. Sprawozdanie za rok 2010 z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na
poszczegolnych stopniach awansu zawodowego w szkolach i placowkach oswialowych
prowadzonych przez Gmin% Kruszwica.

Informacja byla przedstawiana na wszystkich posiedzeniach komisji Rady. Pytari, uwag
nie zgloszono.

16. Podj^cie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budzetu Gminy
Kruszwica na 2011 rok.

Skarbnik Gminy Przedstawila dwie poprawki, ktore zostaly przyjete przez radnych w
glosowaniu. Za ich przyj^ciem opowiedzialo si^ 18 radnych obecnych na sesji.
Pierwsza zmiana dotyczyla stypendiow socjalnych w kwocie 94.756 zl, na ktore srodki
wplyn^ly od Wojewody Kujawsko- Pomorskiego. kwota ta powinna bye wprowadzona po
stronie dochodow i wydatkow.
Druga zmiana to kwota 1,5 mln. zh, ktore otrzymalismy od wojewody na zadanie naprawy
drog. Zamian to dotyczy zmiany klasyfikacji
Przewodnicza^cy odczytal tresc uchwaly. Radni przystajpili do gtosowania:



Boczkowski Tomasz -wstrzymal si$,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Ratal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imariski Piotr - za,
Kejiziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 17 radnych, 1 radny wstrzymal si$ od glosowania.
Uchwala zostala przez Rade_ przyj^ta.

17. Podj^cie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Przewodniczq.cy Rady odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Przewodniczacy odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do gtosowania:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imanski Piotr - za,
Kedziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,



Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzatek Waldemar- za.
Za przyjeciem uchwaly glosowaio 18 radnych. Uchwala zostala przez Rad? przyjeta.

18. Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwafy w sprawie okreslenia wysokosci stawekpodatku
od nieruchomosci.

Przewodnicza^cy Rady odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Przewodniczqxry odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz —za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur — za,
Imariski Piotr — za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyjeciem uchwaly glosowato 18 radnych. Uchwala zostala przez Rad? przyj^ta.

19. Podj^cie uchwaly zmieniajqcy uchwalq w sprawie ustalenia wzorow formularzy
podatkowych.

Przewodnicza^cy Rady odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do gtosowania:
Przewodnicza^cy odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz —za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,



Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imanski Piotr - za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Martin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzatek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przez Rade przyje_ta.

20.Podj%cie uchwaly w sprawie zbycia odrqbnej \vlasnosci lokalu uzytkowego- garazu
polozonego w budynku nr 11 w Chelmcach.

Przewodnicza^cy Rady odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Przewodnicza^cy odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imanski Piotr - za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za.



Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaiy glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przez Rad? przyj^ta.

21. Podj^cie uchwaiy w sprawie zbycia odr^bnej wfasnosci lokalu 3 polotonego w budynku

nr 9 w Lagiewnikach.

Przewodnicza^cy Rady odczytal tresc uchwaiy. Radni przystapili do glosowania:
Przewodnicza^cy odczytal tresc uchwaiy. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur — za,
Imariski Piotr - za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przez Rad? przyj^ta.

22. Podj^cie uchwaly w sprawie zbycia odrqbnej wlasnosci lokali 2 i 3 polozonych w budynku

nr 11 w Chelmcach.

Przewodnicz^cy Rady odczytal tresc uchwaiy. Radni przystapili do glosowania:
Przewodnicza^cy odczytal tresc uchwaiy. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur — za,
Imanski Piotr - za,



K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzatek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przez Rade^ przyj^ta.

23. Podj^cie uchwaly w sprawie zbycia odr^bnej wlasnosci lokalu uzytkowego
nr 1 pohzonego w budynku nr 11 w Chelmcach.

Przewodniczacy Rady odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowama:
Przewodniczacy odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowama:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur — za,
Imanski Piotr — za,
Kedziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwata zostala przez Rade_ przyjeta.



24,Podj$cie uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci stawek procentowych i warunkow
udzielenia bonifikaty od ceny sprzedazy lokali mieszkalnych b^dqcych wlasnosciq Gminy
Kruszwica.

Przewodniczaey Rady odczytal tresc uchwaly. Radni przystaj>ili do glosowania:
Przewodniczaey odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Ratal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imariski Piotr - wstrzymal si?,
K?dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- wstrzymal si?,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyj^ciern uchwaly glosowato 16 radnych, 2 radnych wstrzymato si? od glosowania.
Uchwala zostala przez Rad? przyj?ta.

25. Podj^cie w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr^bnienie w budzecie gminy srodkow
stanowiqcych fundusz solecki.

Boczkowski Tomasz —przeciw,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- wstrzymal si?,
Dybicz Ilona-wstrzymata si?,
Fogt Rafal- przeciw,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - wstrzymal si?,
Imanski Piotr - przeciw,
K?dziora Kajetan- wstrzymal si?,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- przeciw,



Owedyk Marcin- przeciw,

Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,

Rimer Marek- nieobecny,

Ryz Zbigniew- wstrzymai sie,

Skoczek Renata-za,

Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- wstrzymal si^,

Tenerowicz Teresa- za,

Zgorzatek Waldemar- przeciw.

Za przyj^ciem uchwaly gtosowalo 6 radnych, 6 bylo przeciwnych i 6 wstrzymalo si$ od

glosowania. Uchwala nie zostala przyj^ta.

W zwiqzku z powyzszym radni zaproponowali wprowadzenie uchwaly w sprawie funduszu
soieckiego., gdzie uje_ty be_dzie zapis o wyrazeniu zgody na wyodrebnienie w budzecie Gminy
Kruszwica na rok 2012 srodkow stanowiacych fundusz solecki.

Podj<>cie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w porzqdku obrad VI sesji Rady Miejskiej w
Kruszwicy.

Przewodnicza_cy Rady odczytala tresc uchwaly o wprowadzeniu dodatkowego punktu do porzqdku
obrad. Wprowadza si$ pkt 25a tj. ,,Podjecie uchwary w sprawie funduszu soteckiego."

Soltys, pan Henryk Opasik zabral glos mowia_c, ze 10 marca odbylo si? spotkanie softysow z
wladzami miasta. Na spotkaniu tym szczegotowo omawiano propozycj^ wprowadzenia tego funduszu.
Sottysi odstajtili od tej propozycji i wypracowali wniosek o zwi^kszenie obecnych srodkow, jakie
przekazywane s% na solectwa. Potraktowano ,,fundusz" , jako spraw^ przysztosciowa^ uwazajq.c, ze
nalezy wszystko dokladnie i skrupulatnie rozwazyc przygla^daja^c si^ m.in. Gminom, gdzie on juz
istnieje. 20 Soltysow wypowiedziato si^ negatywnie o propozycji wprowadzenia w zycie tego
funduszu.

Pan Opasik w punkcie tym poruszyl problem smieci na terenie Gminy i zaproponowal, aby
wprowadzic podatek smieciowy.

Radny pan Waldemar Zgorzalek powiedzial, ze rozumie Obwy soltysow, ale w przypadku solectwa
Kobylniki fundusz solecki bedzie wynosil ok. 20 tys. zl a w chwili obecnej srodki na dzialalnosc
solectwa to kwota 1.500 z\

Przewodnicz^cy Rady powiedzial, ze podstawa^ do dzialalnia na terenach solectwa sa^ zwi^kszone
srodki na ich dzialalnosc.

Burmistrz Kruszwicy poprosil o wzi^cie pod uwag^ przedstawiciela Soltysow, ktory wystajiil przed
momentem. Pan Burmistrz poprosit o wzi^cie pod uwag^ opinii soltysow.

Radny, pan Andrzej Michalak byl z kolei zdania, ze juz po tego typu propozycjach z roku ubieglego
soltysi mieli wszystko dokladnie przemyslec i w tym roku konkretnie rozwazyc ta propozycj^. Soltys
z Kobylnik i spoleczeristwo chca^tego funduszu i radni z Kobylnik rowniez.



Po dose burzliwych dyskusjach Przewodniczacy Rady odczytat tresc uchwaly o wprowadzeniu
dodatkowego punktu do porzqdku obrad. Radni przystapili do glosowania. Za przyj^ciem tego punktu
glosowalo 18 radnych. Zmiana w porzadku zostala przyjeta.
Skarbnik Gminy poprosila o zastanowienie si$ nad wprowadzeniem tunduszu soleckiego. Sam
fundusz ma dose mocno zaostrzone rygory, jesli chodzi o wydatkowanie tych srodkow. Raz zlozony
wniosek nie podlega zadnym zmianom.
Wobec tego, ze nie bylo juz osob ch^tnych do wzieeia udziatu w dyskusji Przewodniczacy Rady
zapytal kto z Pan i Panow radnych jest za wyodr^bnieniem funduszu soleckiego?
Radni wypowiedzieli si§ w glosowaniu:
Boczkowski Tomasz —za,

Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,

Budner Aleksander- przeciw,

Dybicz Ilona-wstrzymala si$,

Fogt Rafat- za,

Grabska Wanda- przeciw,

Grobelski Artur - wstrzymat si$,
Imanski Piotr — za,

K^dziora Kajetan- przeciw,

Lewandowska Emilia- nieobecna,

Michalak Andrzej- za.

Owedyk Martin- za,

Poturalska Kazimiera- przeciw,

Pruczkowska Grazyna- przeciw,

Rimer Marek- nieobecny,

Ryz Zbigniew- za,

Skoczek Renata-za,

Stanny Grzegorz- przeciw,

Szczupak Jan- za,

Tenerowicz Teresa- przeciw,

Zgorzalek Waldemar- za.

Za przyj^ciem funduszu glosowalo 9 radnych, 7 bylo przeciwnych, 2 wstrzymalo si^ od

gtosowania. Radni wyrazili pozytywna opinie_ w sprawie funduszu soleckiego a tym samym

uchwala zostala przez Rad^ przyjeta.

26.Podj$cie uchwaly w sprawie wskazania wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej

w Kruszwicy okreslajqcego podroz siuzbowq Przewodniczqcego Rady Miejskiej

w Kruszwicy.

Przewodniczacy Rady zaproponowal kandydatur^ pani Teresy Tenerowicz, ktora wyrazila

zgod$. Innych kandydatur nie zgloszono. Przewodniczacy Rady odczytal tresc uchwaly a

radni wypowiedzieli sie_ w glosowaniu imiennym:

Przewodniczacy Rady odczytal tresc uchwaty. Radni przystapili do glosowania:
Przewodniczacy odczytal tresc uchwaly. Radni przystapili do glosowania:
Boczkowski Tomasz —za,

Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,



Budner Aleksander- za,
Dybicz llona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imanski Piotr - za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwala zostata przez Rad? przyj^ta.

27.Podj$cie uchwaly w sprawie uchwalenia Programu przeciwdzialania przemocy
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Kruszwica na lata 2011-2016.

Pan Stanny przypomnial, ze temat byt szczegolowo omawiany na wszystkich
posiedzeniach komisji Rady. Pytan, uwag nie zgloszono.
Po odczytaniu przez Przewodniczacego Rady uchwaly radni wypowiedzieli si? w gtosowaniu
w sposob nast^pujajcy:
Boczkowski Tomasz —za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grabska Wanda- za,
Grobelski Artur — za,
Imanski Piotr - za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,



Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzatek Waldemar- za.
Za przyjeciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przez Rad? przyjejta.

28. Podj^cie uchwaly w sprawie okreslenia trybu i sposobu powolywania i odwolywania
czlonkow zespolu interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunkow jego Jiinkcjonowania.

Pan Stanny przypomnial, ze temat byl szczegolowo omawiany na wszystkich
posiedzeniach komisji Rady. Pytari, uwag nie zgloszono.
Po odczytaniu przez Wiceprzewodniczaj^ Rady pania^ Teres? Tenerowicz uchwaly radni
wypowiedzieli si$ w gtosowaniu w sposob nast^puja^cy:
Boczkowski Tomasz -za,
Bogdanowicz Stanislaw- nieobecny,
Budner Aleksander- za,
Dybicz Ilona-za,
Fogt Rafal- za,
Grab ska Wanda- za,
Grobelski Artur - za,
Imanski Piotr - za,
K^dziora Kajetan- za,
Lewandowska Emilia- nieobecna,
Michalak Andrzej- za,
Owedyk Marcin- za,
Poturalska Kazimiera- za,
Pruczkowska Grazyna- za,
Rimer Marek- nieobecny,
Ryz Zbigniew- za,
Skoczek Renata-za,
Stanny Grzegorz- za,
Szczupak Jan- za,
Tenerowicz Teresa- za,
Zgorzalek Waldemar- za.
Za przyjeciem uchwaly glosowalo 18 radnych. Uchwala zostala przez Rad? przyjqta.

29. Odpowiedzi Przewodniczqcego Rady Miejskiej na wnioski zlozone w trakcie obrad V sesji.

Przewodnicza^cy Rady pan Grzegorz Stanny powiedzial, ze wnioskow nie bylo.

30. Odpowiedzi Burmistrza Kruszwicy na interpelacje zlozone w trakcie obrad VI sesji.

Pan Burmistrz Kruszwicy Dariusz Witczak poinformowal, ze udzieli wszystkim
pisemnych odpowiedzi.



31. Wolne wnioski.
Radny pan Piotr Imanski zapytat, czy jest jakis okres gwarancji na prace drogowe, gdyz

droga w Chrosnie jest zdaniem pana radnego zle zrobiona i powinno siê  oczekiwac naprawy
gwarancyjnej.
Radny pan Andrzej Michalak wnioskowal o zorganizowanie spotkania Burmistrza z radnymi.
Przewodnicz^cy Rady odpowiedzial, ze spotkanie takie zostanie zorganizowane w
najblizszym czasie. Data , godzina i miejsce zostalo ustalone.
Termin VII sesji- 28 kwietnia.
Prezes Przedsi^biorstwa Komunalnego pan Leszek Bronka poruszyf sprawy odpadow
komunalnych i wprowadzenia w przyszlosci podatku smieciowego. Wnioskowal o to, aby nie
wprowadzac tego podatku, gdyz na osob? bylaby to oplata ok. 10 zl w miesiajcu.

32. Zamknie_cie obrad sesji.

Przewodniczajcy Rady podzi^kowal wszystkim za przybycie i udzial w obradach sesji.
Powiedzial, ze obrady sesji uwaza za zamkniete.

Protokotowata: Grazyna/Kpwalska

(...)* ^-5 ustawy z dnia 6 wrzesnia 2001 r. o dost^pie do informacji publicznej ( Dz.U.z
200 Ir. Nr 112, poz. 1198 z pozn. zm)


